
 

Den norske kirke 

 

 TVEIT MENIGHETSRÅD 

Menighetsrådsmøte nr.3 ble holdt tirsdag 16.06.20 kl.19,00 i menighetshuset. 

Til stede: Torgny Bøhn, Gyrd Kjevik, Hans Bøhn Andreassen, Marianne F. Gabrielsen, Eva 

K. Ryen, Knut Anders Borgen, Kari Britt Nyhus, Jens Olai Justvik, Ellen Najmy Mørch. 

Forfall: Gunn Bjerke, Rita Solum. 

 

Åpning: Eva Ryen        

Sak 06.20    Godkjenning av innkalling / saksliste og protokoll fra forrige møte. 

Vedtak: Innkalling og saksliste ble godkjent. 

Vedtak: Protokoll fra møte 12.05.20 ble godkjent. 

 

Sak 07.20    Opprettelse av Gudstjenesteutvalg. 

Det opprettes et nytt gudstjenesteutvalg til høsten og en representant 

fra menighetsrådet blir med i utvalget. 

Vedtak. Kari Britt Nyhus stiller som representant for Menighetsrådet i 

Gudstjenesteutvalget.    

 

Sak 08.20    Tveit menighet ønsker å engasjere seg i et nytt misjonsprosjekt. 

Jens Olai orienterte om arbeidet til Stefanusalliansen. 

I arbeidet deres i Egypt satses det spesielt på barn og unge, noe som 

sammenfaller med våre satsingsområder. 

Vedtak. Tveit menighet inngår misjonsavtale med  

Stefanusalliansen, i første omgang for en 3 årsperiode fra høsten 2020. 

 

Sak 09.20    Årsmelding 2019 for Tveit menighet. 

Vedtak. MR godkjente Årsmeldingen for Tveit menighet 2019. 

 



 

Sak 10.20    Årsregnskap og noter til regnskapet. 

Vedtak. MR godkjente Kommunens årsregnskap og noter til 

regnskapet for 2019. 

 

Sak 11.20     Delegasjonsreglement og økonomireglement. 

                     Vedtak. MR vedtok å godkjenne det nye Delegasjonsreglementet. 

Vedtak. MR vedtok å godkjenne det nye Økonomireglementet. 

Sak 12.20 

Bibler til brudepar 

Det er ulik praksis i menighetene i Kristiansand hva brudepar får 

når de gifter seg. I Tveit har vi praksis med å gi en bibel ti 

brudeparet. Det har vært diskutert om vi skal fortsette med denne 

praksisen og menighetsrådets medlemmer uttaler seg. 

Vedtak: Tveit menighet fortsetter å dele ut bibler ved vielser i Tveit, 

med unntak av utleie til andre trossamfunn. Vedtaket var 4 for 3 mot. 

Informasjon. 

Innformasjonen om Givertjeneste og “Strømmestiftelsens modell” 

utsettes til neste møte. 

Bruken av kr. 35 000 vi fikk fra OVF, er foreløpig ikke klarlagt, da det 

rår usikkerhet om hvordan høsten blir. 

Prest, Kantor og Kirketjener i Tveit har ferie uke 26-27-28-29. Da blir 

alle gudstjenestene i Hånes kirke. Uke 30-31-32-33 har Hånes ferie, og 

da blir alle gudstjenestene i Tveit kirke. Begravelser og vielser blir tatt 

der de er meldt. 

I Tveit har vi til nå i Koronatiden hatt dåpsgudstjenester utenom de 

vanlige gudstjenestene. Det har fungert godt. Til høsten vurderes hver 

enkelt om det er mulig (i forhold til antall) å ha de inn i gudstjenesten 

elle om de tas utenom. 

Fredag 19 og lørdag 20 blir det opplegg for konfirmantene som “et 

plaster på såret” for avlyst leir. Fredag blir det foredrag om seksuelt 

overgrep med Svein B. Schøgren og lørdag blir det først Rafting på 

Evje og så film og grilling på gården til Jens Olai. 

Torgny har vært i dialog med kirkevergen ang. manglende vedlikehold 

og utvidelse av parkeringsplass.  Vedlikeholdet er satt opp på planen, 

og må tas etter hvert. Parkering langs jordet slik MR ønsket, blir nok 

ikke noe av, da OVF ikke vil godta det.  De foreslår heller å utvide den 

plassen som er nærmest Kvales Minne. 



Knut Anders Borgen blir MR sin representant til sammen med 

kirketjener å se på behov for vedlikehold og fornyelse i Tveit kirke.  

Høsten er ennå usikker. Staben har tanker om hva som kan starte opp 

uten for mye forandring, og forslag på litt nytenking. Vi vurderer ut ifra 

hvordan forholdene er etter sommerferien. 

KUP kontakt videre er pr. dags dato usikker. Torgny undersøker. 

 

Eventuelt. 

Kirkevergen har inngått avtale med Sector Alarm om nytt alarmanlegg i 

en rekke kirker. Deriblant Tveit kirke. Dvs. at vi vil få et nytt alarm 

anlegg innen kort tid (forhåpentligvis) som dekker alle områder i kirken. 

Fra 15.juli kan Tveit kirke ta imot 80 (75) personer til gudstjenester o.a. 

+ medvirkende. 1.m. regelen og liste gjelder fremdeles. 

Basaren som måtte utsettes, blir 5 september i hallen på Ve skole. Vi 

prøver å selge ekstra mange loddbøker på forhånd, og lager et opplegg 

den 5. som forhåpentligvis gir oss rekordstor inntjening. (Mer enn 

85000Kr.) Det er egen basarkomite, men MR medlemmene er 

behjelpelige med forhåndssalg og div. den 5.sep. 

Staben har i denne Korona og skype tiden vært henvist til egne eller 

lånte PC for å kunne ha hjemmekontor og å delta på pålagte møter 

m.m., da PC’ne vi har på kontoret er stasjonære og verken har 

videokamera eller mikrofon. AU tar opp saken på møte til høsten, og 

vurderer hva som skal gjøres for å få nye bærbare oppdaterte PC til 

staben. (PS. Jens Olai har fått av kirkevergen) 

Det blir AU møte 11.08 og MR 25.08. 

 

 

 

 

Ellen Najmy Mørch. 

 


